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Hejtman LK Stanislav Eichler se zúčastnil slavnostního setkání s představiteli Mezinárodní
lyžařské federace FIS,  které pořádal v Praze předseda Senátu Parlamentu ČR a senátor za
Liberecko Přemysl Sobotka v pondělí 23. února.

„Pozval jsem činovníky FIS a zástupce delegací všech jednašedesáti  soutěžících států do Senátu,
abych  jim  poděkoval  za  dobrou  práci,  popřál  dobré  výsledky  a  také  ukázal  historické  prostory
Valdštejnského paláce, ve kterých Senát sídlí,“ uvedl po setkání Přemysl Sobotka.

Delegaci  FIS vedl Gian Franco Kasper,  prezident FIS,  dále předseda Českého olympijského
výboru  Milan  Jirásek  a  prezidentka  Organizačního  výboru  Mistrovství  světa  v  klasickém
lyžování Kateřina Neumannová.

„Jsem  rád,  že  jsem  od  pana  Kaspera  slyšel  slova  uznání  za  organizací  a  průběh  lyžařského  ř
šampionátu v Liberci,“  poznamenal hejtman.

Přemysl Sobotka předal G. F. Kasperovi stříbrnou pamětní medaili Senátu za zásluhy o rozvoj
světového lyžování.

„Prezident  FIS naopak ocenil zájem a podporu předsedy Senátu Sobotky o lyžařské sporty,“ doplnil
Petr Kostka, tiskový tajemník Kanceláře Senátu Parlamentu ČR.


